
PROJEKT 

PROTOKOŁU NR XI/2025 

z XI sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

odbytej 25 marca 2025 roku 

w „Domu Tradycji” ul. 11 Listopada 1 w Godzieszach Wielkich, o godz. 10.23 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólny stan Rady – 15 

Nieobecny  radny Paweł Grabowski 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do nin. protokółu. 

 

W sesji uczestniczyli: 

− Wójt Gminy – Pan Mariusz Szyszkiewicz 

− Zastępca Wójta Gminy – Pan Tomasz Przybył 

− Sekretarz Gminy – Pani Małgorzata Banaś 

− Główny Księgowy Urzędu Gminy – Pani Elżbieta Małecka-Erber 

− Adwokat Urzędu Gminy – Pan Łukasz Lipski 

 

Projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Godziesze Wielkie na 2025 rok, 

b) zmieniająca uchwałę nr LI/358/2023 z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

o zniesienie urzędowych nazw miejscowości na terenie gminy Godziesze 

Wielkie, 

c) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Żydów, 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2025, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2025-2032. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Marek na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym o godzinie 10.23 otworzył XI Sesję Rady Gminy 

Godziesze Wielkie, powitał zebranych na sesji. 

 

Następnie stwierdził, że zgodnie z potwierdzoną obecnością w aplikacji eSesja aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
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Wszyscy radni otrzymali projekt porządku obrad dzisiejszej sesji.  

W związku z wpłynięciem wniosku formalnego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

w punkcie 4 podpunkt f) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Godziesze Wielkie do partnerstwa powołanego w celu realizacji projektu pn. „Budka 

nietelefoniczna podróż przez Krainę Nocy i Dni fantastyczna” poprosił Pana Wójta o 

przedstawienie projektu uchwały. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Godziesze Wielkie do 

partnerstwa powołanego w celu realizacji projektu pn. „Budka nietelefoniczna podróż przez 

Krainę Nocy i Dni fantastyczna”. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został Państwu 

załączony. Przedmiotowa uchwała jest istotna z punktu widzenia, aby można było starać się o 

dofinansowanie ze środków Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027 w ramach 

naboru zostaną wsparciem objęte projekty dotyczące wdrażania Lokalnej Strategii Rozwoju w 

Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie „LGD7 – Kraina Nocy i Dni". Bardzo proszę o 

uwzględnienie niniejszej prośby i wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad dzisiejszej 

sesji. 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – W związku z wpłynięciem wniosku formalnego, 

poprosił o przegłosowanie wniosku w sprawie wprowadzenia projektu uchwały do porządku 

obrad. 

 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za” Rada Gminy wprowadziła do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Godziesze Wielkie 

do partnerstwa powołanego w celu realizacji projektu pn. „Budka nietelefoniczna 

podróż przez Krainę Nocy i Dni fantastyczna” w punkcie 4 podpunkt f). 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Godziesze Wielkie do partnerstwa powołanego w celu realizacji 

projektu pn. „Budka nietelefoniczna podróż przez Krainę Nocy i Dni fantastyczna” 

wprowadzono do porządku obrad w punkcie 4 podpunkt f).  

 

Następnie przedstawił projekt porządku obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Godziesze Wielkie na 2025 rok, 



 3 

b) zmieniająca uchwałę nr LI/358/2023 z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

o zniesienie urzędowych nazw miejscowości na terenie gminy Godziesze 

Wielkie, 

c) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Żydów, 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2025, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2025-2032, 

f) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Godziesze Wielkie do partnerstwa 

powołanego w celu realizacji projektu pn. „Budka nietelefoniczna podróż przez 

Krainę Nocy i Dni fantastyczna”. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła przedstawiony porządek 

obrad po zmianach. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad po zmianach 

14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad X sesji Rady Gminy był wyłożony 

do wglądu w Urzędzie Gminy oraz zamieszczony w aplikacji eSesja wraz z materiałami 

sesyjnymi i w okresie wyłożenia nie wniesiono do niego uwag.  

 

Do treści protokołu z obrad X sesji Rady Gminy nie wniesiono żadnych uwag. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z obrad X sesji Rady Gminy 

Godziesze Wielkie bez odczytywania i bez uwag 14 głosami „za”. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  
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(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad X sesji Rady 

Gminy Godziesze Wielkie 14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, od poprzedniej sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie, która odbyła się 

18 lutego 2025 roku, podjąłem wiele istotnych działań i uczestniczyłem w kilku ważnych 

spotkaniach: 

1. Informuję, że w dniu 18 marca została podpisana umowa na dofinansowanie 

inwestycji drogowej na przebudowę i remont drogi gminnej nr 675937P w Wolicy, na 

odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową nr 4627P do granicy z Gminą Opatówek 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. W uroczystości, która odbyła się w 

Delegaturze Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kaliszu, uczestniczyła 

Wojewoda Wielkopolska Pani Agata Sobczyk oraz lokalni samorządowcy. Został 

ogłoszony przetarg na w/w inwestycje, termin otwarcia ofert to 28 marca 2025 roku. 

2. Brałem udział w otwarciu siłowni w Zespole Szkolno–Przedszkolnym w Stobnie 

Siódmym. Szkoła zakupiła sprzęt sportowy o wartości 10 tysięcy złotych za wygraną 

w konkursie Ministerstwa Sportu i Turystyki P_Feniks Aktywna Szkoła,   

3. Podjąłem współpracę z jednostkami OSP z terenu naszej gminy w celu poprawy 

bezpieczeństwa na drogach gminnych. 

4. Brałem również udział w spotkaniu biznesowym organizowanym przez Powiat Kaliski 

w celu wymiany doświadczeń i kontaktów oraz rozmów z ekspertami dotyczącymi 

współpracy sektora publicznego i prywatnego.  

5. Informuję, że Gmina Godziesze Wielkie złożyła wniosek do Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu o dofinansowanie zadania z usuwaniem 

wyrobów zawierających azbest z terenu naszej gminy. Obecnie oczekujemy na 

decyzję w tej sprawie.  

6. W dniu 25 lutego bieżącego roku na terenie Gminy Godziesze Wielkie, Firma EUTRO 

sp. z o.o. rozpoczęła wymianę opraw oświetleniowych, 542 sztuki na oprawy nowe 

LED-owe, LED z systemem zdalnego sterowania. Termin zakończenia to 28 marca 

bieżącego roku.  

7. Uczestniczyłem 18 marca w Kaliskim Ratuszu wraz z innymi Samorządowcami, 

przedstawicielami Straży Pożarnej w spotkaniu z Panią Wojewodą Wielkopolską, 

Panią Agatą Sobczyk, dotyczącym ustawy o ochronie ludności i obrony cywilnej.  

8. Brałem również udział w dniu 15 marca w walnym zebraniu sprawozdawczym 

jednostki OSP w Zajączkach Bankowych.  

9. Zostało również przeprowadzone postępowanie, o udzielenie zamówienia publicznego 

pod nazwą Ubezpieczenie Mienia i Innych Interesów Gminy Godziesze Wielkie, wraz 
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z Jednostkami Organizacyjnymi Gminy. Wyłoniono wykonawców, dla części 

pierwszej zamówienia obejmującego ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności 

zamawiającego, w zakresie ubezpieczenia mienia od wszystkich ryzyk, ubezpieczenia 

sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk, ubezpieczenia odpowiedzialności 

cywilnej, ubezpieczenia następstw nieszczęśliwych wypadków SALTUS 

Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnie, z siedzibą w Sopocie. Ochrona 

ubezpieczeniowa okres od 24 marca bieżącego roku do 23 marca 2027 roku. Umowa 

została zawarta w dniu 19 marca. Za udzieloną ochronę Gmina Godziesze Wielkie 

zapłaci składkę ubezpieczeniową w łącznej wysokości 122.688,00 zł. Dla części 

drugiej zamówienia, obejmującego ubezpieczenie pojazdów zamawiający w zakresie 

ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej posiadaczy pojazdów mechanicznych, 

ubezpieczenia autocasco, ubezpieczenia następstw nieszczęśliwych wypadków 

kierowcy i pasażerów, Firma Generali Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z siedzibą w 

Warszawie, ochrona ubezpieczeniowa od 24 marca bieżącego roku do 23 marca 2027 

roku. Maksymalnie okres ubezpieczenia pojazdów zakończy się dnia 22 marca 2028 

roku. Umowa została zawarta w dniu 19 marca. Za udzieloną ochronę Gmina 

Godziesze Wielkie zapłaci składkę ubezpieczeniową w wysokości 40.330,00 zł.  

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Wójta 

Gminy Godziesze Wielkie. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

 

 

Punkt 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że radni otrzymali projekty 

uchwał wraz z materiałami sesyjnymi, w związku z powyższym nie będą one odczytywane. 

 

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Godziesze Wielkie na 2025 rok 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 
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Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XI/84/2025 w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Godziesze Wielkie na 2025 rok – która stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

b) zmieniająca uchwałę nr LI/358/2023 z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

o zniesienie urzędowych nazw miejscowości na terenie gminy Godziesze Wielkie 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XI/85/2025 zmieniająca uchwałę nr LI/358/2023 z dnia 30 maja 

2023 roku w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji o zniesienie urzędowych nazw miejscowości na terenie gminy 

Godziesze Wielkie – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 
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BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

c) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Żydów 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XI/86/2025 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 

miejscowości Żydów – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2025, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 
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- Uchwałę nr XI/87/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Godziesze Wielkie na rok 2025 – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 2025-

2032, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XI/88/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Godziesze Wielkie na lata 2025-2032 – która stanowi załącznik nr 6 do nin. 

protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 
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f) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Godziesze Wielkie do partnerstwa 

powołanego w celu realizacji projektu pn. „Budka nietelefoniczna podróż przez 

Krainę Nocy i Dni fantastyczna” 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XI/89/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Godziesze Wielkie do partnerstwa powołanego w celu realizacji projektu pn. 

„Budka nietelefoniczna podróż przez Krainę Nocy i Dni fantastyczna” – która 

stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych  

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu. 

 

 

 

Punkt 6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

 

Punkt 7. Wolne wnioski i informacje 
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Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - Chciałam poruszyć temat wczorajszego 

zebrania w szkole, w Woli Droszewskiej, na którym był poruszany temat przeniesienia, 

przedszkola z Woli Droszewskiej do Zadowic. Jest bardzo duży sprzeciw mieszkańców Woli 

Droszewskiej, aby to przedszkole i zerówkę przenosić do Zadowic. Zarzucają przede 

wszystkim to, że mieszkańcy Zadowic, również byli na tym zebraniu, że mieszkańcy Zadowic 

byli poinformowani, że będzie głosowanie w tej sprawie i przyszli w dość dużej liczbie. 

Natomiast mieszkańcy Woli nie mieli tej wiedzy, że będzie głosowanie. Z tego względu nie 

wszyscy dotarli na to zebranie. I było głosowanie, przegłosowano na tym zebraniu, że 

przedszkole i zerówka ma być przyniesiona do Zadowic, na co mieszkańcy Woli 

Droszewskiej się bardzo sprzeciwiają. Jest bardzo duży sprzeciw w tej kwestii. Będzie w tej 

sprawie też interpelacja, tylko to jest ze względu na to, że to wynikło wczoraj, z licznymi 

podpisami mieszkańców, że absolutnie nie zgadzają się na przeniesienie tego przedszkola do 

Zadowic. Tak, że to jest taka informacja, a interpelacja w tej sprawie w najbliższych dniach 

wpłynie.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Szanowna Pani Przewodnicząca. Dobrze, ja odniosę 

się do tego, jeżeli będzie interpelacja, będę rozmawiał z Panią Dyrektor, w jakiej formie było 

powiadomione i Wola Droszewska i Zadowice, czy to były jakieś nie wiem, dla jednych 

jaśniejsze informacje, że będzie takie głosowanie. Porozmawiam z Panią Dyrektor i jeżeli 

będzie tam podpisów też, będziemy dyskutować na ten temat, tak, żeby to też nie było 

robione w jednym kierunku, że dla jednych jest to polepszone, a większość teraz, jeżeli będzie 

kolejne spotkanie z Panią Dyrektor i okaże się, że jest większa frekwencja uczestników i 

wyrażą swoją opinię, no to ja na pewno będę rozmawiał w tej kwestii z Panią Dyrektor, 

odpowiem, też po rozmowie.  

 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - Panie Wójcie, mieliśmy tutaj na Komisji 

Wicestarostę Pana Kaletę i chodzi mi o to, co tutaj odbywało się na tej Komisji, chodzi o 

drogę 5312, drogę powiatową, chodzi o drogi rowerowe. Nie uzyskaliśmy tutaj żadnej 

odpowiedzi w jaki sposób będzie realizowany ten projekt. Projekt po stronie Gminy był 

kosztem projektu, a realizacja była po stronie Powiatu. Dzisiaj nie uzyskaliśmy żadnej 

odpowiedzi i moje pytanie nasuwa się samo. Jak ja mam się zachować na zebraniu w 

Krzemionce i na Kąpiu, ponieważ ta droga rowerowa jest bardzo potrzebna, bo tam nie ma 

dowozu dzieci do szkół do Woli Droszewskiej, a na dzień dzisiejszy jest koniec marca i nic 

nie wiadomo. Wiadomo jak inwestycje publiczne drogowe wyglądają, że jeżeli w marcu nie 

ma już jakiejś decyzji, to znaczy się, że w tym roku nie będzie realizacji. To jest pierwsze 

moje pytanie.  

Drugie pytanie to chodzi o Zadowice, o drogę rowerowo-pieszą, o studzienkę medialną, która 

jest nieszczelna. I to jest taka prośba gorąca, bo to jest koło posesji zamieszkałej. I tam może 

być koło tej studzienki szambo, bo jeżeli jest ciepło i jest prośba, żeby tam tę niedoskonałość 

usunąć.  

I tutaj jeszcze jest jedno pytanie, odnośnie Krzemionki, skrzyżowania. Jest rozjechane to 

skrzyżowanie, te krawężniki w stronę Kakawy.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Jeżeli chodzi o temat ścieżek, to dobrze, że mieliśmy 

też Pana Wicestarostę, który zapozna się z tym tematem, może nie typowo, też to do mnie 

pytanie, tylko do Powiatu Kaliskiego. To nie jest tylko też tak, że Gmina Godziesze Wielkie 

nie wie, jak będą finansowane te ścieżki rowerowe, tylko wszystkie Gminy tego nie wiedzą. 

Ja ostatnio uczestniczyłem po raz ostatni, to zebranie wszystkich Wójtów, w sprawie tych 

ścieżek rowerowych bodajże było w styczniu i nie padła taka deklaracja, więc na pewno 
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chodzi o koszty. Tak jak wcześniej wspomniałem, my, też Radni wcześniej mieliśmy takie 

zapewnienie i myślę, że musimy się tego trzymać, że koszt projektów to był koszt po naszej 

stronie Gminy, a wykonanie miało być już po stronie Powiatu i myślę, że wszystkie Gminy 

miały taką informację, przynajmniej my taką też mieliśmy wcześniej od poprzednika. Przez to 

się zdecydowaliśmy, że pokryjemy koszty projektu, a wykonanie po stronie Powiatu. 

Zwróciliśmy się, też z pismem do Pana Starosty. Nie uzyskaliśmy jeszcze odpowiedzi, jak to 

będzie finansowane. Pozostaje nam chyba czekać, skoro mieliśmy dzisiaj Pana Wicestarostę, 

jeżeli nie, to zwrócimy się kolejnym pismem, że czas też nam ucieka i chcielibyśmy jak 

najszybciej znać decyzję w tej sprawie.  

Jeżeli chodzi o studzienkę kanalizacyjną, to zostało to zgłoszone, też z miesiąc, półtora na 

pewno, bo sam też podpisywałem to pismo, także czekamy, bo tutaj PBD miało wykonać tą 

naprawdę.  

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – Jeżeli chodzi o rozjechane skrzyżowanie w 

Krzemionce, poprosimy władze Powiatu o interwencję w tym kierunku, bo to mówimy przy 

drodze powiatowej.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - To też zwrócimy się pismem do Powiatu, najwyżej, 

jakby była możliwość podesłania zdjęcia.  

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - Panie Wójcie, bo nasuwa mi się taka myśl, 

patrząc na budżet, że jeżeli do Powiatu, do budowy drogi Kalisz - Brzeziny dołożyliśmy 

3.000.000,00 złotych i jeżeli do tych dróg rowerowo - pieszych byśmy mieli 50% dołożyć, to 

te nasze pieniądze na gminne drogi by po prostu w tym wszystkim...  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Tak jak Pan Przewodniczący wspomniał, już 

wcześniej rozmawialiśmy też z Panią Skarbnik, jeżeli przyjdzie nam finansować kwotę 50/50, 

no to niestety, ale nie będzie nas na to stać. Albo zrezygnujemy z części, tylko teraz pytanie, 

jak zdecydować, które ścieżki są potrzebne, a które ścieżki nie są potrzebne? Bo wiemy, że 

wszystkie ścieżki rowerowe jest to bezpieczeństwo dla rowerzystów. Na pewno, z naszym 

budżetem, jeżeli finansowanie odbywałoby się w tej kwestii, to będzie to stało naprawdę pod 

dużym znakiem zapytania, bo my jako Godziesze Wielkie mamy w tym projekcie największą 

ilość ścieżek rowerowych, bodajże 8 kilometrów. Jeżeli byłoby to 50/50, to jest koszt około, 

ponad 4.000.000,00 złotych. Sami Państwo wiecie, że jest to...  

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - Odpowiedź sama się nasuwa.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Mam nadzieję, że rozstrzygnie się to w naszym 

kierunku dobrze, pewnie każda Gminy będzie musiała stanąć w jakimś porozumieniu z 

Powiatem i wszyscy Włodarze muszą się na ten temat wypowiedzieć, bo taka była informacja 

i taką też podtrzymujemy, jeżeli chodzi o projekty, że to miały być koszty po naszej stronie.  

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - W dobie, kiedy ruch samochodowy jest 

tak duży i ciężkie sprzęty, jakie przejeżdżają przez Wolę, potężne samochody z drzewem, to 

są już naprawdę tonarze wielkie, iść albo jechać poboczem drogi, bo już mieliśmy takie 

przypadki, że wir z tych dużych samochodów przewrócił rowerzystów, dzieci, więc w tej 

dobie, gdzie się ten transport ciężki tak bardzo nasila, to niestety, ale chyba musimy iść w te 

ścieżki, bo nie ma wyjścia.  
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Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Ja rozumiem Pani Przewodnicząca, no to będzie, też 

decyzja po naszej stronie, skoro padnie deklaracja i to nie będzie, myślę, że wybiórczo dla 

naszej Gminy Godziesze Wielkie, tylko dla wszystkich, padnie propozycja z Powiatu, jak to 

będzie finansowane, czy 50 na 50, czy 60 do 40 kiedyś, nie wiem, może tutaj Pani Radna 

Powiatowa, bo ja też nie wiem, czy chodniki były, słyszałem, że drogi były chyba 60 do 40 

kiedyś, a 50 na 50 chodniki, tak? Czy 50 na 50, tak? Więc to będzie decyzja też po naszej 

stronie, czy będzie nas na to stać i czy zrezygnujemy, no bo sami doskonale wiemy, że będzie 

to koszt duży, musimy zrezygnować z czegoś innego kosztem ścieżek. Ja, też uważam, że 

ścieżki są potrzebne, tak, że moje zdanie Państwo znacie.  

 

 

Rafał Gzil – radny - Ja mam pytanie Panie Wójcie odnośnie kanalizacji, na jakim etapie ten 

wykonawca jest w tej chwili? Czy tam zgody już są na to? Kiedy on będzie wchodził? Bo tam 

na razie nie zgłaszamy dziur w drodze, w której będzie ta inwestycja wykonywana. Muszę 

powiedzieć, że drogi są trochę w kiepskim stanie, ale czekamy za tą inwestycją, kiedy ona w 

końcu wejdzie na tory. Czy jakieś uzgodnienia są już wstępne na ten temat?  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Tak są, wczoraj mieliśmy spotkanie z wykonawcą, z 

projektantem, z Panem Wojtkiem od nas. Na pierwszym etapie jest opóźnienie, będzie Pan 

składał pismo o przedłużenie terminu ze względu na zmiany w projekcie, ponieważ tam na 

jednym odcinku, w tym pierwotnym projekcie nie zostało ujęte sześć budynków przy tej 

nowej drodze Sobocin - Józefów. Tam będzie jeszcze zmiana, jeżeli chodzi o ten projekt, 

ponieważ będzie musiała być jedna przepompownia. Musi nam to jeszcze zaktualizować, 

wycenić tą przepompownię, jaki to będzie koszt już po naszej stronie, niekwalifikowany, jak 

nam wyceni, a drugi etap, jeżeli chodzi o dokumentację i wszystko to idzie nam zgodnie. 

Jeżeli ten pierwszy etap będzie, to Państwo tutaj mówili, że ulica Polna i Przy Lesie w 

przyszłym roku, koło sierpnia byłyby prace prowadzone w tym kierunku. 

 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - Panie Wójcie, chciałbym takiej informacji, jak 

wygląda modernizacja kościoła chodzi o dach na kościele w Godzieszach, na jakim etapie 

jesteśmy? I o Szwacin jeszcze bym zapytał się, jak wyglądają prace, na jakim etapie są, z tym 

ośrodkiem? 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy - Jeśli chodzi o kościół, to modernizacja dachu 

jest na etapie porozumienia się z wykonawcą. Wiadomo, że będzie to w goncie klapkowym, 

czyli tym drewnianym. Prezbiterium - wymiana podłogi została zakończona. Teraz czekamy 

od Księdza Proboszcza na dalsze informacje.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Jeżeli chodzi o Ośrodek Sportu i Rekreacji w 

Szwacinie, nie wróciła nam jeszcze umowa, przez nas została umowa podpisana w styczniu. 

Umowa została wysłana do Ministerstwa Sportu i Turystyki. Czekamy zwrotnie za umową, 

ponieważ dopiero jak będziemy mieli podpisaną umowę przez Ministerstwo, możemy 

przystąpić do postępowania przetargowego. Idzie to, nie ukrywam bardzo długo, ponieważ na 

liście rankingowej znaleźliśmy się, bodajże w tamtym roku w październiku. Umowa dopiero 

do nas dotarła w połowie stycznia. Z dnia na dzień została ona przez nas podpisana, odesłana 

do Ministerstwa, czyli w połowie stycznia. Mamy koniec marca, a jeszcze umowa do nas nie 

wróciła. A my nie chcemy też wyjść przed szereg, bo musimy mieć podpisaną umowę, no bo 

nie ogłosimy przetargu bez dokumentu. Niezwłocznie, jak tylko do nas umowa wróci, to 

będziemy przystępować do postępowania przetargowego. 
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Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy - Jeszcze wracając do kościoła, jutro będziemy się 

widzieć z Księdzem, także będziemy mieli na bieżąco informację, na jakim etapie jest i co w 

dalszym kroku będzie podejmowane.  

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady - W dzisiejszej uchwale budżetowej podjęliśmy 

decyzję o przyjęciu projektu i wykonania, złożenia projektu i wykonania boisk 

wielofunkcyjnych przy Szkołach w Godzieszach Wielkich w Woli Droszewskiej. Wiemy, że 

infrastruktura sportowa na naszej Gminie, zaległości są chyba z 30 lat. Serdecznie dziękuję 

Panu Wójtowi za pomysł i Władzom Gminy, a Państwu Radnym za szczególne wsparcie tego 

projektu, bo te boiska, czyli te łączki z wystającymi studzienkami kanalizacyjnymi na tych 

boiskach, przy szkołach to naprawdę była tragedia. Mam nadzieję, że młodzież będzie mogła 

ćwiczyć zajęcia z WF tak jak powinno to wyglądać. Serdecznie Państwu dziękuję.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Będziemy składać wnioski, jeżeli chodzi o te 

programy, mamy już wstępnie porobione. Mam nadzieję, że dostaniemy dofinansowanie, 

koszt 40% - to jest po naszej stronie, po 30% z dwóch źródeł, Urząd Marszałkowski i 

Ministerstwo. Od 1 kwietnia złożymy dwa wnioski. Będę się cieszył nawet jeżeli przejdzie 

jeden, oczywiście wnioskujemy na dwa, zobaczymy, będziemy próbować, tak jak Pan tutaj 

Przewodniczący wspomniał, byłem już nieraz w tych szkołach, na samym początku, no 

naprawdę względem innych Gmin to wyglądamy bardzo słabo, boiska, które się znajdują 

obecnie w tym stanie, nawet trawiaste, pozostawiają naprawdę długo do przeanalizowania. 

Tak, że spróbujemy coś tej kwestii zmienić, będziemy próbowali przynajmniej. 

 

 

 

Punkt 8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Radosław Marek o godz. 1059 zamknął obrady XI sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

 

 

 

                  Protokółowała:         Przewodniczył: 

 

    Inspektor ds. obsługi Rady Gminy        Przewodniczący Rady Gminy 

            i informatyzacji urzędu      Godziesze Wielkie 

             Mirosława Kubacka       Radosław Marek 

 


